
Or.0002.l2.7.2021

Protokół Nr XXXIX/2021
z XXXIX zdalnej sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim odbytej

w Urzędzie Miejskim w Sępólnie Krajeńskim w sali im. L. Prądzyńskiego
w dniu 29 grudnia 2021r. w godzinach od 10:00 do 12:40

Prowadzący obrady - Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Franciszek Lesinski, który
obrady sesji prowadził z sali im. L. Prądzyńskiego w Urzędzie Miejskim w Sępólnie
Krajeńskirr) ul. T. Kościuszki 11

Ad. 1, Otwarcie sesji

Otwarcia zdalnej XXXIX sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dokonał Pan
Franciszek Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej, który poinformował, że sesja
będzie utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dżwięk. Nagrania z
sesji są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej
gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że sesja Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
zosta?ła zwołana i odbywa się w trybie zdalnyrn zgodnie z art. 1 5zzx ustawy z dnia 2
marca 2020r. o szczególnych rozwiązaniarh zw'ązanych z zapobieganiem,
przeciwdzia?łaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób za?kaźnych oraz
wywołanych nimi sytuacji kryzysowych. Przywołany przepis pozwala na
prowadzenie obrad sesji, podejmowania rozstrzygnięć, w tym uchwal z
wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość - zdalny tryb
obradowania.

Następnie Przewodniczący RM powital wszystkich obecnych na sesji radnych RM:

1 . wszystkich radnych Rady Miejskiej,

2. Pana Waldema?ra Stupałkowskiego Burmistrza Sępólna Krajeńskiego,

3. Pana Marka Zieńko Zastępcę Burmistrza,

4. Panią Annę Buchwald Skarbnika Gminy,

5. . Pana Dariusza Wojtanię Sekretarza Gminy,

6. Panią Dagmarę Fabiszak radcę prawnego Urzędu Miejskiego,

7. Sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli uczestniczących zdalnie w

sesji tj.:

- Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 1 Pana Zbigniewa Krawczaka,

- Pa?nią Ewę Czeszewską Sołtys Sołectwa Skarpa,

- Pana Armina Liszkę Sołtysa Sołectwa Wiśniewka,

8. dyrektorów jednostek organizacyjnych, kierowników referatów UM oraz

wszystkich uczestniczących i oglądających w mediach.

Lista obecności sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli stanowi załącznik nr
1 do protokołu.
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a) stwierdzenie quorum,

Przewodniczący RM poinformował, że w związku z tym, ze sesja odbywa się w trybie
zdalnym obecność radnych będzie sprawdzona poprzez wyczytanie nazwisk
radnych, którzy po wywołaniu potwierdzą swoją obecność.

Przewodniczący RM stwierdził że, po połączeniu się z każdym radnyrn, na 14
radnych obecnych jest 13 co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska w Sępólnie
Krajeńskim może obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Lista radnych RM biorących udział w zdalnej sesji RM stanowi załącznik nr 2 do
protokołu.

Nieobecna radna RM Anna Miczko, która usprawiedliwiła swoją nieobecność.

Usprawiedliwienie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

b) przedstawienie porządku obrad

Przewodniczący RM poinformował, że porządek obrad radni otrzyrnali
z zaw'adomieniem o sesji.

WraZ

Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Następnie poinformowal, że Burmistrz Sępólna Krajeńskiego zwrócił się z wnioskiem
o wycofanie z porządku obrad projektu uchwa?ły w sprawie sprzeda0 nieruchomości
gruntowych położonych w Sępólnie Krajeńskim, który zamieszczony jest w porządku
obrad w punkcie 10 podpunkt d.

Przewodniczący RM odczyta?ł treść wniosku. Wniosek stanowi załącznik nr 5 do
protokołu.

Pytań do przedstawionego wniosku nie było, w związku z tym Przewodniczący RM
zarządził głosowa?nie nad zmianą porządku obrad, polegającą na wycofaniu z
porządku obrad z punktu 10 podpunktu ,,a) projektu uchwały w sprawie sprzedaży
nieruchomości gruntowych położonych w Sępólnie Krajeńskim". Dodał, że pozosta?łe
podpunkty z porządku obrad tj. e, f, g, h przesuną się odpowiednio na podpunkt d,
e, f, g w przypadku zmiany porządku obrad.

Przewodniczący RM zarządził głosowanie oraz poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji. Radni RM po wyczytaniu nazwisk przez
Przewodniczącego RM opowiedzieli się, czy są ,,za?, ,,przeciw? czy ,,wstrzymu.ją się? od
głosu.

W wyniku przeprowadzonego głosowa?nia wniosek o zmianę porządku obrad
polegający na wycofaniu z porządku obrad projektu uchwa?ły z punktu 10 podpunkt
d) w sprawie sprzeda$ nieruchomości gruntowych położonych w Sępólnie
Krajeńskim zosta?ł przyjęty, poprzez połączenie zdalne z każ.dym radnym,
następującymi głosami:

za - 13 radnych, przeciw - O radnych, wstrzyrnało się -O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu.
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W następnej kolejności Przewodniczący RM poinformował, że w dniu 28 grudnia
2021r. wpłynął wniosek radnego RM Antoniego Dolnego o zmianę porządku obrad.
Przewodniczący RM odczytał treść wniosku bez załączników. Wniosek stanowi
załącznik nr 7 do protokołu.

Następnie zapytał, czy są pytania do wniosku? Pytań nie było, więc Przewodniczący
RM zaproponowa?ł zmianę porządku obrad poprzez głosowanie dotyczące
wprowadzenia do porządku obrad w miejsce obecnego punktu 5, punkt o treści:
,,Budowa drogi na odcinku Włościbórz-Włościbórek-Trzciany o długości ok. 4 km".
Dodał, źe obecny punkt 5 i kolejne punkty w porządku obrad przesuną się
odpowiednio o jedno w dół, w przypadku przy'ęcie zmiany porządku obrad.

Przewodniczący RM zarządził głosowanie oraz poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji. Radni RM po wyczytaniu nazwisk przez
Przewodniczącego RM opowiedzieli się, czy są ,,za?, ,,przeciw? czy ,,wstrzymują się? od
głosu.

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek o zmianę porządku obrad
polegający na wprowadzeniu do porządku obrad punktu 5 o treści: ,,Budowa drogi
na odcinku Włościbórz-Włościbórek-Trzciany o długości ok. 4 km", poprzez
połączenie zdalne z każ,dym radnym, nie został przyjęty.
Wyniki głosowania:

za - 1 radny, przeciw - 12 radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy ktoś z radnych chciałby jeszcze zło,7ć
wniosek o zmianę porządku obrad.

Wobec tego, że nikt więcej nie zgłosił wniosku o zmianę porządku obrad,
Przewodniczący RM odczytał porządek obrad po zmianie.

Porządek obrad po zmianie:

l.Otwarcie sesji:
a) stwierdzenie quorum,
b) przedstawienie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z X)O'VIII sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

3. Sprawozdanie Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie między
sesjami, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

4.Jnformacja Przewodniczącego Rady Miejs?-ciej z działalności w okresie między
sesja?rni.

5.Składanie interpelacji i zapyta?ń przez radnych.

6.Wolne wnioski i informacje.

7. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2022 rok.

8. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2022
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rok:

a) Komisji Rewizyjnej,
b) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
c) Komisji Budżetu,
d) Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego,
e) Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia,
f) Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska,
g) Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej.

9. Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Sępólno Krajeńskie i Budżet Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2022 rok:

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Sępólrzo Krajer'tskie wraz z autopoprawką,

b) uchwała Nr 10/WPF/2021 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 2 grudnia 2021r. w sprawie opinii o
projekcie uchwa?ły w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sępólno
Krajeńskie,

c) opinia Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dot. projektu
uchwa?ły Rady Miejskiej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
S«;pólno Krajeńskie,

d) dyskusja,

e) podjęcie uchwaly
Sępólno
Kraj eń skie,

W sprawie Wieloletniej Prognoz3ir Finansowej Gminy

f) przedstawieriie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy
Sępólno Krajeńskie rra 2022 rok wraz z autopoprawką,

g) uchwała Nr 10/P/2021 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 2 grudnia 2021r. w sprawie opinii o
projekcie uchwały budżetowej Gminy Sępólno Krajeńskie na 2022 rok,

h) uchwa?ła Nr 9/Dpr/2021 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej' Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 2 grudnia 2021 r. w sprawie opinii o
możliwości sfinansowania pla?nowanego deficytu przedstawionego w projekcie
uchwały budżetowej Gminy Sępólno Krajeńskie na 2022 rok,

i) opinia Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dot. projektu
uchwały Rady Miejskiej w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2022 rok.

j) opinia Związku Nauczycielstwa Polskiego Zarządu Oddziału w Sępólnie
Krajeńskim w sprawie projektu budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie na 2022
rok,

k) dyskusja,

l) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie
na 2022rok.
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10. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmieniająca uchwa?łę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno

Krajeńskie na 2021 rok,

b) wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Sępólno Krajeńskie wldadów
niepieniężnych w postaci kanalizacji sanitarnej do Zakładu Gospodarki
Komunalnej Sp. z o.o. w Sępólnie Krajeńskim,

,c) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z
dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za
gospodarowanie odpadarni komunalnymi,

d) sprzeda?$ nieruchomości gruntowych położonych w Gminie Sępólno
Krajeńskie,

e) regularninu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy
Sępólno Krajeńskie,

f) zmieniająca uchwa?łę w sprawie Statutu Gminy Sępólno Krajeńskie,

g) zmieniająca uchwa?łę w sprawie przyjęcia ,,Prograrnu Aktywności Lokalnej
dla Gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2019-2022".

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz informacje Przewodniczącego Rady
o udzielonych odpowiedziach w formie pisemnej na interpelacje i zapytania
zgłoszone na poprzedniej sesji.

12. Odpowiedzi na wolne wnioski.

13. Z,akończenie sesji.

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miejska będzie obradowała wg
przedstawionego porządku obrad.

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim

Przewodniczący RM poinformował, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze
Rady Miejskiej oraz przesłany radnyrn za pomocą poczty elektronicznej. Zapytał
radnych o ewentualne uwagi do protokołu.

Uwag do protokołu nie było, w związku z powyższyrn Przewodniczący RM zarządził
głosowanie oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Protokół z XXXVIII sesji Rady Miejskiej został przyjęty, poprzez połączenie się zdalne
z każdym radnym, następującyrni głosarni:

za- 13 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz imiennego głosowania stanowi załąrznik nr 9 do protokołu.

Przerodniczący RM zamkną?ł ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 3. Sprawozdanie Bnrmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie
między sesjami, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

Strona 5 z 29



Przewodniczący RM poinformowa?ł, że sprawozdanie Pan Burmistrz zło,$ł na jego
ręce i zosta?ło przesłane radnym pocztą elektroniczną. Będzie stanowiło zalącznik do
protokołu. Dodal, że w związku z tym, że radni otrzymali sprawozdanie nie będzie
odczytane, chyba że radni sobie tego ?czą. Nikt nie zgłosił sprzeciwu.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

są pytania do sprawozdania Burmistrza SępólnaNastępnie zapyta?ł, czy
Kraj eńskiego.

Głos zabra?ła radna RM Lucyna Pająk, która wskazała, że 2 grudnia odbyła się
rozmowa z Marszalkiem Województwa Kujawsko-Pomorskiego dotycząca możliwości
współfinansowania budowy skateparku. Wobec powyższego zapyta?ła, czy rozmowa
ta była owocna oraz jakie zapadły decyzje.

Głos zabrał radny RM Zdzisław Grzeca, który zwrócił się z prośbą o szersze
informacje na temat Zgromadzenia Wspólników Spółki Społeczna Inicjatywa
Mieszkaniowa ,,KZN-Bydgoski" Sp. z o.o., które odbyło się 30 listopada 2021r.,
podczas którego wybrano Za?rząd oraz Radę Nadzorczą, a także na temat kolejnego
spotkania z dnia 21 grudnia 2021r., podczas którego odwołano prezesa i powołano
nowego.

Następnie radny RM Zdzisław Grzeca odniósł się do szkolenia-wideokonferencji
Banku Gospodarstwa Krajowego z dnia 3 grudnia, które dot. I naboru Rządowego
Funduszu ,,Polski Ład" oraz zasad II naboru. Prosił o szerszą informacje na temat II
naboru, który został ogłoszony.

Ponadto Radny RM Zdzisław Grzeca zwrócił się z prośbą o szersza( informację na
temat wyjazdu w dniu 8 grudnia 2021r. do Urzędu Marszałkowskiego w Toruniu
celem podpisania z Marszałkiem Województwa umowy na sporządzenie
dokumentacji obwodnicy w ciągu drogi wojewódzkiej.

Pan Waldemar Stupałkowski Burmistrz Sępólna Krajeńskiego odniósł się do pytania
radnego RM Zdzisława Grzecy, które dotyczyło informacji z dnia 30 listopada 2021r.
odnośnie Zgromadzenia Wspólników Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa.
Przypomnia?ł, że Gmina Sępólno Krajeńskie należy do Bydgoskiego SIMu, w którego
skład wchodzi 16 samorządów. Zasady tego są ta?kie, iż ka',dy sarnorząd otrzymuje 3
mln zł, żeby wnieść jako udzia?ł do tej spółki, a spółka ma się zająć realizacją
budowy mieszkań komunalnych tzn. czynszowych. Na Zgromadzeniu w dniu 30
listopada 2021r. zostały powołane władze spółki. Ka?żdy samorząd ma
reprezentanta w Radzie Nadzorczej. Z rarnienia Gminy Sępólno Krajeńskie jest to
Pani Skarbnik Gminy. Prezesa Spółki i Przewodniczącego Rady Nadzorczej
desygnuje Krajowy Zasób Nieruchomości. Nadmienił, że na pierwszym spotkaniu
zwołanym w trybie innym, niż mówią o tym przepisy kodeksu handlowego, które
wskazują, że zebranie powinno być zwołane odpowiednio wcześniej na piśmie, wtedy
bez względu na liczbę właścicieli, jeżeli jest wymagana większość, mogą być
podejmowane uchwa?ły. Natomiast Zgromadzenie zostało zwołane w trybie e-
mailowym, na parę dni przed planowanym spotkaniem, dlatego była konieczność,
aby wszyscy udzia?łowcy byli reprezentowani, żeby Zgromadzenie było wa?żne i mogło
podejmować uchwały. Podczas Zgromadzenia wszyscy reprezentanci byli obecni do
pewnego momentu, ponieważ jeden z udzia?łowców musiał z powodów osobistych
opuścić Zgromadzenie Wspólników ale zostawił swojego pełnomocnika z
pełnomocnictwem ogólnym do reprezentowania gminy. Pełnomocnictwo zostalo
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przez prawników zaa?kceptowane i przyjęte, a reszta uczestników Zgromadzenia
będąc w pełnej świadomości, że może podejmować prawomocne decyzje
przegłosowała kandydaturę Prezesa przedstawioną przez KZN. Rada Nadzorcza
również zaakceptowała tą kandydaturę i ukonstytuowa?ła się. Zgromadzenie się
zakończyło ze świadomością, że 30 listopada 2021r. Spółka może w pełni
funkcjonować. Po jakirnś czasie do wszystkich wspólników sarnorządowych trafiło
pismo, źe KZN wystąpił o interpretację prawną, czy to zebranie było waźne,
wskakując, że był jeden przedstawiciel, który miał pełnomocnictwo ogólne.
Kancelaria prawna opow'edziała się, że co do zasady to tak, ale dobrze by było
gdyby pełnomocnictwo nie było ogólne, tylko szczegółowe. Przedstawiciel ten
powinien mieć w swoim pełnomocnictwie wpisane, że jest on upowa?źniony do
głosowania w wyborze prezesa, rady nadzorczej, itp. Dlatego zaleca się dla
bezpieczeństwa powtórzyć Zgromadzenie z pełnomocnictwarni szczegółowymi, bądż z
reprezentacją bezpośrednią, czy}i albo będą wszyscy burmistrzowie, albo będą
pełnomocnicy, ponieważ, trzeba uchylić wszystkie uchwały i podjąć na nowo.
Dlatego odbyło się Zgromadzenie w dniu 21 grudnia 2021r. Burmistrz
poinformował, że tak jak wielu innych burmistrzów przekaza?ł pełnomocnictwo
szczegółowe, poniewa?ż i tak trzeba było jechać, gdyż było również posiedzenie Rady
Nadzorczej. Wszyscy myśleli, źe dojdzie do powtórnego wyboru tego sarnego składu
zarządu i rady nadzorczej, lecz pełnomocnicy zaczęli telefonować, źe są inne
propozycje i na pytanie dlaczego się to zrnienia, KZN odpowiedział, źe znalazł się w
dwa tygodnie lepszy kandydat. Burmistrz Sępólna Krajeńskiego ponownie wyjaśnił,
że sarnorządy w tej spółce nie mają możliwości powoływania prezesa, jest to
kompetencja KZN, o którym zdecydował udziałowiec Skarbu Państwa, czyli Krajowy
Zasób Nieruchomości.

Następnie Burmistrz Sępólna Krajeńskiego udzielił odpowiedzi na pytanie złożone
przez radną RM Lucynę Pająk odnośnie rozmowy z Marszałkiem Województwa
Kujawsko-Pomorskiego o możliwość współfinansowania budowy skateparku.
Wyjaśnił że w projekcie tego budżetu, który będzie dzisiaj głosowany jest pozycja
związana z zaprojektowaniem dokumentacji technicznej na to przedsięwzięcie. Na
dzisiaj nie ma możliwości sfinansowania tego zadania, dlatego są próby szukania
różnych źródeł finansowania, m.in. dlatego odbyła się rozmowa z Panem
Marszałkiem, czy będą możliwości złożenia wniosku do konkursu, na tego rodzaju
inwestycje, który pozwoli otrzymać dofinansowanie. Marszałek konkretnie nie
udzielił odpowiedzi, natomiast docenił, że jest to cenna inicjatywa, która została
poparta przez wielu mieszka?ńców, a szczególnie dzieci. Burmistrz Sępólna
Krajeńskiego wskazal, że gmina będzie w kontakcie z Panem Marszałkiem i
prawdopodobnie będzie mogła ubiegać się o żródło finansowania w jakieś
przynajmniej części. Jeśli gmina nie pozyska znaczących środków zewnętrznych na
to zadanie, to z własnych pieniędzy nie ma szans zrealizować tego zadania. Gmina
będzie szukać i upatrywać pozyskania środków finansowych również w innych
możliwościach.

Następnie Burmistrz Sępólna Krajeńskiego nawiązał do kolejnego zapytania
złożonego przez radnego RM Zdzisława Grzecę dotyczącego wideokonferencji nt.
naboru do Rządowego Funduszu Polski Ład. Podkreślił, że była to wideokonferencja
podsumowująca podczas, której przekazano informacje, które wcześniej otrzymały
sa?rnorządy w zakresie wniosków złożonych w pierwszej edycji. Przypomniał, że
Gmina Sępólno Krajeńskie otrzyrnala środki finansowe na budowę trzeciego
przedszkola samorządowego. Nadmienił, że wczoraj zostal ogłoszony drugi nabór.
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Termin składania wniosków jest do 15 lutego, a zasady są takie, że każdy sarnorząd
może zło0ć po trzy wnioski. Warunkiem koniecznyrn i nieodzownym, który musi
spełnić każdy sarnorząd jest złożenie jednego wniosku na kwotę nieprzekraczającą 5
mln zł, drugi wniosek można zło$ć na kwotę około 30 mln zł, a trzeci wniosek na
kwotę około 60 mln zł. Doda?ł, że takie są ogólne kryteria do drugiego naboru, jeżeli
takie informacje nie wystarczą to Pani Kierownik Referatu Irg uzupełni wypowiedź.
Burmistrz stwierdził, że będzie konsultowane z radnymi jakie wnioski gmina ma
zło'gyć. Priorytety są podobne jak przy pierwszyrn naborze, czyli drogi, kanalizacje,
infrastruktura kubaturowa. Procenty dofinansowań są rózne, 95o/o dofinansowania
mogą otrzyrnać kanalizacje i drogi, lecz wszystko w szczegółach będzie omawiane
jeszcze z radnymi. Przypomniał, że są również wyrnogi szczegółowe, czyli że trzeba
posiadać dokumentację, pozwolenia itp., to wszystko będzie przedstawione na
komisjach.

Następnie Burmistrz Sępólna Krajeńskiego odniósł się do kolejnego zapytania
radnego RM Zdzisława Grzecy w sprawie wyjazdu do Marszałka Województwa celem
podpisania umowy na sporządzenie dokumentacji obwodnicy. Wskazał, że jest to
zadanie Urzędu Marsza?łkowskiego i gmina stara się aby duża obwodnica mia?ła
również ma?ły łącznik z drogi wojewódzkiej nr 241, czyli z Grochowca do Niechorza
Siedlisko. W Niechorzu Siedlisko jest przewidziane skrzyżowanie okrężne 5-cio
wlotowe i jeden z tych wlotów jest przewidziany na drogę na Grochowiec, żeby
prze'3ąć ruch, który idzie przez Sępólno Krajeńskie w kierunku Poznania. Gdyby tego
odcinka docelowo nie było, to i tak byłby du$ przejazd przez Sępólno, bo nikt nie
zawraca?łby na rondzie i jechał do Niechorza, żeby ominąć miasto. W związku z tym
są starania, żeby ten odcinek zosta?ł zaprojektowany i wybudowany. Porozumienie to
dotyczyło tylko tego co marny na drodze krajowej, czyli opracowania studium
środowiskowego z uzyskaniem decyzji środowiskowej, która pozwoli dopiero na
projektowanie techniczne i wykonanie całego zadania. Zostało to uzgodnione, że
będzie to sfinansowane przez trzy podmioty: Urząd Marszałkowski 100 tys. zł,
Gmina Sępólno Krajeńskie 100 tys. zł oraz Powiat Sępoleńskie 100 tys. zł. Jest to
róznie rozłożone w czasie. Gmina Sępólno Krajeński dopiero w przyszłym roku
będzie miała przekazać 25 tys. zł, jeżeli zostanie uchwalony projekt budżetu, który
będzie dzisiaj przedstawiany, a w roku następnyrn 75 tys. zł. Powiat Sępoleński
dopiero na sarn koniec przeka:?.e całą swoją kwotę i to nie zatrzyrnuje prac, ponieważ
prace związane z opracowaniem tej dokumentacji powinny już ruszyć.

Nikt więcej nie zabral głosu dlatego Przewodniczący RM zamkną?ł ten punkt i
przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.

Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności w okresie
między sesjami

Pa?n Fra?nciszek Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
wyjaśnił, że informacja z działalności w okresie między sesjarni została przesłana
radnym za pomocą poczty elektronicznej. Będzie stanowiła załącznik do protokołu.
W związku z tyrn, że radni otrzyrnali sprawozda?nie nie będzie odczytane, chyba że
radni sobie tego życzą. Nikt nie zgłosił sprzeciwu.

Informacja stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Przewodniczący RM zapyta?ł, czy są pytania do informacji.

Nikt nie zabra?ł głosu.
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Dodatkowo Przewodniczący RM poinformował o odbytych posiedzeniach Komisji RM
w miesiącu grudniu. Następnie zarnknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 5. Składanie interpelacji i zapytań przez radnych.

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że w okresie między sesjarni została złożona
interpelacja przez radną RM Panią Lucynę Pająk w sprawie: czy możliwa jest
interwencja w budowę światłowodów na terenach wiejskich? Interpelacja została
przekazana Panu Burmistrzowi, przesłana radnyrn, a także została umieszczona w
BIP, na stronie internetowej grniny i na tablicy ogłoszeń tutejszego urzędu.

Następnie zapyta?ł, czy ktoś z radnych chcialby zło0ć interpelację lub zapytanie,
jeżeli tak to poprosił o odczytanie i dostarczenie do biura Rady.

Nikt nie zło;:ł zapytania ani interpelacji, dlatego Przewodniczący RM zarnla?iął ten
punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 6. Wolne wnioski i informacje.

Przewodniczący RM otworzył ten punkt porządku obrad.

Wolne wnioski złożył:

Głos zabra?ł radny RM Zdzisław Grzeca, który wyjaśnił, że w związku z II edycją
Polskiego Ładu składa wniosek, żeby Burmistrz wraz z radnymi rozpatrzył
możliwość skanalizowania pozostałych wsi w naszej gminie, które jeszcze nie mają
kanalizacji. Radny uwaźa, że do 30 mln gmina powinna się wyrobić i byłby
zamknięty temat kanalizacji w naszej grninie. Zwrócił się z prośbą o pozytywne
rozpatrzenie tego wniosku przez Burmistrza i Radę.

Głos zabra?ł radny RM Zdzisław Szwarc, który zapyta?ł, czy został rozstrzygnięty
przetarg na budowę miejsca aktywności i rekreacji w Dziechowie.

Następnie radny RM Szwarc zapytał, kto przekazuje informacje do mediów i
dlaczego nie są one w pełni przedstawione zgodnie z zaplanowanymi zadaniarni do
realizacji w 2022 roku. Nadmienił, źe chodzi o informację o przeznaczeniu 150 tys.
zł na dokumentację na budowę dróg grninnych, bez ich wyszczególnienia na jakie
drogi są one przeznaczone.

Głos zabrał radny RM Antoni Dolny, który zło.$ł wniosek do Pana Zdzisława Grzecy
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RM w Sępólnie Krajeńskim, o
rozpatrzenie wniosku z dnia 29. 12.2021 roku w sprawie budowy drogi na odcinłcu
Włościbórz-Włościbórek-Trzciany o długości około 4 km. W/w droga jest od wielu
lat oczekiwana przez mieszkańców. Dodał, że do wniosku są załączniki dotyczące
drogi.

Odczytany wniosek (bez za?łączników) złożony po sesji stanowi załącznik nr 12 do
protokołu.

Głos zabrała Sołtys Sołectwa Skarpa Pani Ewa Czeszewska, która wniosła o
rozszerzenie uprawnień sołtysa o możliwość sprawowania bezpośredniego i stałego
nadzoru nad pracą pracowników prac interwencyjnych. Wyjaśniła, że wniosek
spowodowany jest tym, iż na wniosek o zatrudnienie pracownika prac
interwencyjnych otrzyma?ła odpowiedż od Kierownika Referatu Gospodarki
Komunalnej i Rolnictwa Pana Jarosława Dery o następującej treści cyt. ,,możliwe
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jest zatrudnienie ww. osoby, jako pracownika ria pracach intertuencyjnych w
proponowariym przez Panią zakresie obowiązków, jednak',e wiąze się to ze
sprawowariiem bezpośredriiego i stałego riadzoru przez Panią Sołtys nad jego pracą.?
Pa?ni Sołtys wskazala, że z racji tego, iż sołtys nie ma takich uprawnień to prosi, aby
takie uprawnienia powsta?ły dla sołtysa.

Następnie Pani Sołtys ponowiła wniosek o przeprowadzenie szkolenia w zakresie ja?k
odpowiadać mieszkańcom, aby nie zorientowali się, iż nie uzyskali odpowiedzi, tak
jak odpowiada grnina na wnioski i zapytania s.ldadane przez mieszkańców i
samorząd sołecki.

Przypomnia?ła, że poprzednio nie uzyskała odpowiedzi na ten wniosek. Dodala, że
Sekretarz chyba nie jest od tego, aby zastanawiać się nad formą składanego
wniosku, tylko nad odpowiedzią na ten wniosek, bo ta odpowiedż powinna paść.
Stwierdziła, ze może argument nie zadziałal. Poinformowa?ła, że protokół
kominiarski nr 72 /2020 z 7 lipca 2020 roku mówi o nieprawidłowościach, które są
w świetlicy wiejskiej w Skarpie. W protokole jest napism'ie m.in. o braku wentylacji
grawitacyjnej i o braku wentylacji w łazience. Wskazała, ze nie wszystkie zalecenia
zosta?ły wykonane. Nadmieniła, że Pan Burmistrz w piśmie z dnia 1 września 2020
roku na wniosek o wykup lokalu u,$tkowego i uporządkowanie z prawem
budowlanym odpowiedział, że świetlica w Skarpie jest dostosowana do wymogów
prawa budowlanego i przez ca?ły czas istnienia obiektu nie było żadnych zgłoszeń co
do nieprawidłowości konstrukcyjnych w budynku. Stwierdziła, że jest coś nie tak,
ponieważ protokół wcześniejszy z lipca mówił o nieprawidłowościach z prawem
budowlanyrn, a we wrześniu padła odpowiedź, iż nie ma żadnych zgłoszeń do tego.
Doda?ła, że chyba ktoś jest niedoinformowany. Na zakończenie wskazała, że prosi
dlatego, bo też chcialaby umieć ta?k odpowiadać mieszkańcom.

Ponownie głos zabral radny RM Antoni Dolny, który skierował prośbę do Pana
Burmistrza, że jeżeli teraz w tym rozdaniu okazało się, że można wnioskować o
dofinansowanie na drogi do 95',/o to prosi, aby gmina wykorzystała tą sytuację i na
obszarach wiejskich zrobiła te drogi, bo społeczność lokalna środowiska wiejskiego
bardzo oczekuje tych dróg.

Wniosek złożony po sesji stanow' załącznik nr 13 do protokołu.

Nikt więcej nie zabra?ł głosu.

Następnie Przewodniczący RM poinformował że:

- wpłynęła petycja od mieszkańca Gminy Sępólno Krajeńskie w sprawie podjęcia
pozytywnej decyzji w sprawie budowy we Włościborzu w 2022 roku drogi w
nawierzchni asfaltowej (lub z kostki brukowej) biegnącej od drogi powiatowej DP
1112C do świetlicy wiejskiej i dalej w kierunku lasu. W dniu 1 grudnia 2021r.
petycja zosta?ła przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RM w Sępólnie
Krajeńskim w celu przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego oraz
przygotowania i przedstawienia Radzie opinii zawierającej wniosek o uwzględnienie
bądź nieuwzględnienie petycji wraz z projektem uchwaly. W dniu 22 grudnia 2021r.
wpłynęło pismo dotyczące uzupełnienia powyższej petycji. Pismo to również zostało
przekazane do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz przekazane radnym.
Przypomniał, że petycja po'w'nna być rozpatrzona bez zbędnej zwłoki, jednak nie
później niż w terminie 3 miesięcy od dnia jej złożenia.
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-wpłynęła także z PKP Polskie Linie Kolejowe SA Biuro Zarządu w Warszawie
odpowiedż na wniosek mieszkańca Więcborka w sprawie linii kolejowej nr 281 oraz
pismo z Kancelarii Prezesa Rady Ministrów informujące o przekazaniu wniosku w
tej sprawie do Ministra Infrastruktury. Przewodniczący RM przypomniał, że w
październiku podjęta została przez Rade Miejską uchwała o przekazaniu wniosku do
Rządu Rzeczypospolitej Polskiej oraz do Zarządu PKP PLK SA. Radni otrzyrnali treści
odpowiedzi4

Przewodniczący RM zarnknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 7. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
na 2022 rok

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowa?ł, że radni plan pracy Rady Miejskiej
otrzymali wraz z materiałarni sesyjnymi i mieli możliwość zapoznania się z nim.
Ponadto był on omawiany na ka,żdej Komisji. W związku z tym zło$ł wniosek o
nieodczytywanie planu pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2022 rok.

Do złożonego wniosku nikt nie miał uwag, w związku z tyrn Przewodniczący RM
zarządził głosowanie nad przyjęciem wniosku oraz poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnyrn,Wniosek zosta?ł przyjęty,
następującymi głosarni:

za-13 radnych, przeciw- O radnych, wstrz3miało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowa?nia imiennego stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Następnie zapytał, czy ma ktoś pytania do planu pracy Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim na 2022 rok.

Nikt nie zabrał głosu, zatem Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził głosowanie
nad przyjęciem planu pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2022 roku
oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2022
rok został przyjęty, poprzez połączenie się zdalnie z ka;żdym radnym, następującymi
głosarni:

za-13 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych

W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Plan pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2022 rok stanowi załącznik nr
16 do protokołu.

Ad. 8. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
na 2022 rok

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni plany pracy otrzyrnali wraz z
materiałarni sesyjnyrni i mieli możliwość zapoznania się z nim. W związku z tym
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złożył wniosek o nieodczytywanie planów pracy wszystkich komisji Rady Miejskiej
na 2022 rok.

Głos zabrał radny RM Janusz Tomas, który zaproponował nie głosować tylko jeżeli
nie ma sprzeciwu przejść dalej.

Przewodniczący RM stwierdził, że zostaną przegłosowane wszystkie plany pracy,
ka?żdej komisji z osobna.

Następnie Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad przyjęciem wniosku oraz
poprosił, aby wyniki głosowa?nia odnotować w protokole sesji.

Wniosek zosta?ł przy'y;ty, poprzez połączenie się zdalnie z ka?żdym radnyrn,
następującymi głosami:

za-13 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrnało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

a) Komisja Rewizyjna

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że zgodnie z przyjęt3mi wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok, będzie stanowił załącznik do
protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy
Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapytał, czy są pytania do planu pracy Komisji Rewizyjnej.

Pytań nie było, wobec powyższego Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i zarządził
głosowanie w sprawie jego przyjęcia oraz poprosił o odnotowanie wyników
głosowania w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim na 2022 rok został przyjęty, poprzez połączenie się zdalnie z ka'żdym
radnym, następującymi głosarni:

za-13 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrnało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Pla?n pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2022 rok
stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

b) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji

Przewodniczący RM poinformował, że zgodnie z przyjętym wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2022 rok, będzie stanowił
za?łącznik do protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej
Gminy Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapyta?ł, czy są pytania do planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Pytań nie było, wobec powyższego Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i zarządził
głosowanie w sprawie jego przyjęcia oraz poprosił o odnotowa?nie wyników
głosowania w protokole sesji.
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W wyniku głosowania plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim na 2022 rok został przyjęty, poprzez połączenie się zdalnie z
kaźdym radnym, następującymi głosami:

za-13 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
na 2022 rok stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

c) Komisji Budżetu

Przewodniczący RM poinformował, że zgodnie z przyjętym wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji Budżetu na 2022 rok, będzie stanowił załącznik do
protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy
Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapytał, czy są pytania do planu pracy Komisji Bud?żetu.

Radni pytań nie mieli, wobec powyższego Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i
zarządził głosowanie w sprawie jego przyjęcia oraz poprosił o odnotowanie wyników
głosowania w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Komisji Budźetu Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim na 2022 rok został przyjęty, poprzez połączenie się zdalnie z każdyrn
radnym, następującyrni głosami:

za-13 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyma?ło się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Plan pracy Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2022 rok
stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

d) Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że zgodnie z przyjętyrn wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego na
2022 rok, będzie stanowił załącznik do protokołu i będzie dostępny na stronie
Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Sępólno Krajeńskie.

Nast(:pnie zapytał, czy są pytania do planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej
oraz Porządku Publicznego.

Pytań nie było, wobec powyyższego Przewodniczący RM zamknął dyskusję i zarządził
głosowanie w sprawie jego przyjęcia oraz poprosił o odnotowanie wyników
głosowania w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku
Pi?iblicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2022 rok został przyjęty,
poprzez połączenie się zdalnie z ka,żdym radnym następującymi głosami:

za-13 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrnało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 24 do protokołu.
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Plan pracy Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2022 rok stanowi załącznik nr 25 do
protokołu.

e) Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że zgodnie z przyjętyrn wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia na 2022 rok, będzie
stanowił załącznik do protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu Informacji
Publicznej Gminy Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapyta?ł, czy są pytania do planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i
Zdrowia.

Pytań nie było, wobec powyższego Przewodniczący RM zamkną? dyskusję i zarządził
głosowanie w sprawie jego przyjęcia oraz poprosił o odnotowanie wyników
głosowania w protokole sesji.

W wyniku głosowa?nia plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2022 rok został przyjęty, poprzez połączenie się
zdalnie z każdym radnym następu.jącymi głosarni:

za-13 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrna?ło się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 26 do protokołu.

Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim na 2022 rok sta?nowi załącznik nr 27 do protokołu.

f) Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że zgodnie z przyjętyrn wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska na 2022
rok, będzie stanowił zalącznik do protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu
Informacji Publicznej Gminy Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapytał, czy są pytania do planu pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i
Ochrony Środowiska.

Pytań nie było, wobec powyższego Przewodniczący RM zamknął dyskusję i zarządził
głosowanie w sprawie jego przyjęcia oraz poprosił o odnotowanie wyników
głosowania w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony
Środowiska Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2022 rok zosta?ł przy5ęty,
poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym, następującymi głosami:

za-13 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyma?ło się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 28 do protokołu.

Plan pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim na 2022 rok stanowi załącznik nr 29 do protokołu.
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g) Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej

Przewodniczący RM poinformował, źe zgodnie z przyjętym wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej na 2022 rok, będzie
stanowił załącznik do protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu Informacji
Publicznej Gminy Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapytał, czy są pytania do planu pracy Komisji Statutowej i Pomocy
a' Społecznej.

Pytań nie było, wobec powyźszego Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i zarządził
głosowa?nie w sprawie jego przyjęcia oraz poprosił o odnotowanie wyników
głosowania w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2022 rok zosta?ł przyjęty, poprzez połączenie się
zdalnie z każdym radnym, następującyrni głosarni:

za-13 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrnało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 30 do protokołu.

Plan pracy Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim na 2022 rok stanowi załącznik nr 31 do protokołu.

t

Przewodniczący zarnknął ten punkt i przeszedł do kolejnego punktu porządku
obrad.

Ad. 9. Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Sępólno Krajeńskie i Budżet
Gminy 8ępólno Krajeńskie na 2022 rok:

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie wraz z autopoprawką

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwa?ły wraz z autopoprawką radni
otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy Sępólno Krajeńskie, która uczestniczyła w
sesji zdalnie przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką. Wyjaśniła, że
projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej dotyczy lat 2022-2032 i składa się z
dwóch załączników tj. za?łącznika nr 1 - Wieloletnia Prognoza Finansowa i
za?łącznika nr 2, który zawiera informacje dotyczące przedsięwzięć wieloletnich.
W za?łączniku nr 1 zawarto informację dotyczącą dochodów i wydatków z pełną
szczegółowością określoną w rozporządzeniu ministra dotyczącą kszta?łtowania się
pozycji w poszczególnych latach na jakie Prognoza została przygotowana. Prognoza
zawiera rÓwnieŻ informację dotyczącą kształtowania się długu, wysokości
zobowiązań finansowych planowanych faktycznych oraz żródeł finansowania spłaty
tych zobowiązań oraz spłaty długu.

Następnie Pani Skarbnik wyjaśniła, że w załączniku nr 2 zawarto informację
dotyczącą przedsięwzięć wieloletnich. Są to zawarte przedsięwzięcia w zakresie tych,
które są realizowane w roku budżetowyrn i w latach kolejnych oraz przedsięwzięcia,
które są współfinansowane ze środków zewnętrznych, jak również przedsięwzięcia
związane z bieżącą realizacją zadań przez jednostki organizacyjne.
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Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej zosta?ł pozytywnie zaopiniowany na
wspólnym posiedzeniu wszystkich stałych Komisji RM oraz przez Regionalną Izbę
Obrachunkową, która wniosła uwagę do Wieloletniej Prognozy Finansowej, w
zwipku z którą została przygotowana autopoprawka. Następnie Pani Skarbnik
odczyta?ła autopoprawkę, którą radni otrzyrnali z zawiadomieniem o sesji, stanowi
ona załąrznik nr 32 do protokołu.

b) uchwała Nr 10/WPF/2021 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 2 grudnia 2021r. w sprawie opinii o

projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformował, że kopię uchwa?ły radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji i mieli możliwość zapoznania się z jej treścią, dlatego
odczytana zosta?nie tylko jej sentencja.

Uchwa?ła Nr 10/WPF/2021 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 2 grudnia 2021r. w sprawie opinii o projekcie
uchwaly w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie
stanowi załącznik nr 33 do protokołu.

c) opinia Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dpt.
projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie Wieloletniej Prognozy

Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformował, że opinię radni otrzymali wraz z zawiadomieniem
o sesji.

Pan Janusz Tomas Przewodniczący Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim odczytał opinię ww. Komisji do projektu uchwa?ły Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńs?-cim w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sępólno
Krajeńskie.

Opinia Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dot. projektu
uchwały Rady Miejskiej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sępólno
Krajeńskie stanowi załącznik nr 34 do protokołu.

d) dyskusja

Pan Franciszek Lesinski Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu Przewodniczący RM zarnknął ten podpunkt i
przeszedł do kolejnego porządku obrad.

e) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad podjęciem uchwa?ły w sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie oraz poprosił aby
wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

W wyniku głosowania uchwala w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie została przy'ęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym
radnym, nast«;pującymi głosami:
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za-12 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymał się- 1 radny
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 35 do protokołu.

Uchwała Nr XXXIX/375/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 29
grudnia 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sępólno
Krajeńskie stanowi załącznik nr 36 do protokołu.

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budźetu Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2022 rok wraz z autopoprawką

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały wraz z autopoprawką radni
otrzyrnali wraz z zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy Sępólno Krajeńskie wyjaśniła, że projekt
budżetu na 2022 rok jest budżetem deficytowym. Deficyt wg planu wynosi
1630 000,00 zł, zostanie on pokryty na poziomie planów pochodzących z kredytów
tej sarnej wysokości. Gmina planuje spłacić swoje zobowiązania finansowe
przypadające na 2022 rok w wysokości 1370 000,00 zł zgodnie z za?łącznikiem nr 4.

Doda?ła, że zgodnie z za?łącznikiem nr 1 dochody będą na poziomie 88 440 000,00
zł, wydatki zgodnie z załącznikiem nr 2 89 970 000,00 zł, w za?łączniku nr 3 zostały
przedstawione zada?nia inwestycyjne, które są pla?nowane do realizacji w 2022 roku,
a łączna wartość wydatków majątkowych wynosi 20 468 242,00 zł. Wyjaśniła także,
źe zalącznik nr 3 zawiera szczegółowe informacje dotyczące żródeł finansowania
tych zadań. Zadania te zosta?ły szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu
komisji stalych Rady Miejskiej. Do projektu uchwały zostały również dołączone
informacje dotyczące realizacji zadań z zakresu administracji rządowej, z zakresu
udzielania dotacji dla organizacji pozarządowych, realizacji funduszu sołeckiego,
gospodarki odpadarni oraz ochrony środowiska.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie komisje stale i
pozytywnie zaopiniowany przez Regionalną Izbę Obrachunkową, która wniosła
jednocześnie uwagi do projektu, które są przedmiotem autopoprawki. Poza uwagarni
RIO jest również wniesiona zmiana wynikająca z postępowania przetargowego na
odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych, które są również ujęte w
autopoprawce. Następnie Pani Skarbnik odczytała autopoprawkę, która stanowi
załącznik nr 37 do protokołu.

g) uchwała Nr 10/P/2021 Skladu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 2 grudnia 2021r. w sprawie opinii o

projekcie uchwały budżetowej Gminy Sępólno Krajeńskie na 2022 rok

Przemodniczący RM poinformował, że kopię uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji i mieli możliwość zapoznania się z jej treścią, dlatego
odczytana zostanie tylko jej sentencja.

Uchwała Nr 10/P/2021 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Bydgoszczy z dnia 2 grudnia 2021r. w sprawie opinii o projekcie uchwa?ły
budźetowej Gminy Sępólno Krajeńskie na 2022 rok stanowi załącznik nr 38 do
protokołu.
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h) uchwała Nr 9/Dpr/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 2 grudnia 2021r. w sprawie opinii o

możliwości sfinansowania planowanego deficytu przedstawionego w
projekcie uchwały budżetowej Gminy Sępólno Krajeńskie na 2022 rok

Przewodniczący RM poinformował, że kopię uchwa?ły radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji i mieli możliwość zapoznania się z jej treścią, dlatego
odczytana zostanie tylko jej sentencja.

Uchwala Nr 9/Dpr/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Bydgoszczy z dnia 2 grudnia 2021r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania
planowanego deficytu przedstawionego w projekcie uchwa?ły budżetowej Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2022 rok stanowi załącznik nr 39 do protokołu.

i) opinia Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dot.
projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie uchwalenia budżetu Gminy

Sępólno Krajeńskie na 2022r.

Przewodniczący RM poinformował, że opinię radni otrzymali wraz z zawiadomieniem
o sesji.

Pan Janusz Tomas Przewodniczący Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim odczytał opinię ww. Komisji do projektu uchwaly Rady Miejskiej w
sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie na 2022r.

Opinia Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dot. projektu
uchwaly Rady Miejskiej uchwalenia bud?żetu Gminy Sępólno Krajeńskie na 2022r.
stanowi załącznik nr 40 do protokołu.

j) opinia Związku Nauczycielstwa Polskiego Zarządu Oddziału w Sępólnie
Krajeńskim w sprawie projektu budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie na

2022 rok.

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że radni otrzyrnali kopię opinii, po czym odczytał
jej treŚĆ.

Kserokopia opinii stanowi załącznik nr 41 do protokołu.

k) dyskusja

Pan Franciszek Lesinski Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabral głosu Przewodniczący RM zamknął ten podpunkt i
przeszedł do kolejnego porządku obrad.

l) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2022 rok

Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad podjęciem uchwa?ły w sprawie
uchwalenia budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie na 2022 rok oraz poprosił, aby
wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.
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W wyniku głosowania uchwała w sprawie uchwalenia bud?żetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2022 rok została przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym
radnym, następującyrni głosarni, tj:

za-12 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyma?ł - 1 radny
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 42 do protokołu.

Uchwała Nr XXXIX/376/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 29
(rndnia 2021 roku w sprawie uchwalenia budźetu Gminy Sępólno Krajeńskie
na 2022 rok stanowi załącznik nr 43 do protokołu.

Przewodniczący RM zarnknął ten punkt i przeszedł do kolejnego punktu z porządku
obrad.

Ad. 10. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2021 rok

Przewodniczący RM poinformowal, źe projekt uchwały radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy Sępólno Krajeńskie wyjaśniła, że zmiana
projektu uchwały budżetowej na rok bieżący dotyczy zmniejszenia planów
dochodów i wydatków o kwotę 1006 715,52 zł. Wyjaśniła, że głównie są to zmiany
porządkowe, które związane aą z propozycjami przedstawionymi przez jednostki
organizacyjne, jak również zwia7,ane z realizacją zadań bieżących przez Urząd
Miejski. Najistotniejsza zmiana związana ze zmniejszeniem tego planu, związana jest
z przesunięciem realizacji zadania dotyczącego budowy przedszkola na przyszły rok.
Następnie Pani Skarbnik doda?ła, że poza tym z większych zmian to jest
wprowadzony do budżetu projekt dotyczący realizacji zadania w rarnach dotacji
dotyczących ,,Laboratoriów przyszłości", realizowanych przez szkoły podstawowe
oraz zabezpieczeniem środków na funkcjonowanie DPS-ów.

Projekt uchwały budż,etowej został przedstawiony i omówiony szczegółowo na
Komisji Budżetu Rady Miejskiej i zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zamknął dyskusję oraz zarządził
głosowanie nad projektem uchwały i poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w
protokole sesji.

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2021 rok została przyjęta poprzez połączenie się zdalnie z każdyrn
radnym, następującyrni głosarni, tj:

za- 12 radnych, przeciw - O radnych, wstrzyma?ł się - 1 radny.
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 44 do protokołu.
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Uchwała Nr XXXIX/377/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 29
grudnia 2021 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2021 rok stanowi załącznik nr 45 do protokołu.

Głos ponownie zabra?ła Pani Skarbnik, która poinformowa?ła, że ma jeszcze
informację porządkową dotyczącą uchwa?ły budżetowej, że 15 grudnia zaistniała
konieczność podjęcia zarządzenia przez Pana Burmistrza, w związku z realizacją
świadczeń przez Ośrodek Pomocy Społecznej w wysokości 40681,00 zł CO
spowodowalo ja?kby zmianę kwot wyjściowych w tej uchwale, natomiast sarne
zmiany w głosowanej uchwale nie uległy zmianie.

b) wyrażensa zgody na wniesienie przez Gminę Sępólno Krajeńskie
wkładów niepieniężnych w postaci kanalizacji sanitarnej do Zakładu

Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Sępólnie Krajeńskim

Przewodniczący RM poinformowal, że projekt uchwa?ły radni otrzymali
zawiadomieniem o sesji.

WraZ Z

Głos zabra?ła Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy, która wyjaśniła, że uchwała
dotyczy wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału Za?kładu Gospodarki
Komunalnej poprzez ustanowienie nowych udziałów w ilości 2 133 o wartości
nominalnej 700 zł kazdy o łącznej wartości 1493 100,00 zł. Dodała, że w celu
pokrycia nowych udzia?ów w podwyższonym kapitale zakładowym Spółki, vvyraża
się zgodę na wniesienie wldadu niepieniężnego w postaci składników majątkowych o
wartości netto 1493 659,86 zł wskazanych w załączniku nr 1, tj. kanalizacja
sanitarna w Sikorzu. Wartość wniesionego wkładu przekraczająca wartość
nominalną objętych udziałów, tj. kwota 559,86 zł zostanie przekazana na kapita?ł
zapasowy Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Sępólnie Krajeńskim.

Projekt uchwały zosta?ł przedstawiony na Komisji Gospodarki Komunalnej oraz
Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim i zostal zaopiniowany
pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz zarządził
głosowanie nad projektem uchwa?ły i poprosił, aby w?yniki głosowania odnotować w
protokole sesji.

Uchwala w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Sępólno Krajeńskie
wkładów niepieniężnych w postaci kanalizacji sanitarnej do Zakładu Gospodar?-ci
Komunalnej Sp. z o.o. w Sępólnie Krajeńskim została przyjęta poprzez połączenie się
zdalnie z ka?żdym radnym, następującyrni głosarni, tj:

za- 11 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymał się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 11 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 46 do protokołu.

Przewodniczący RM poinformował, że podczas głosowania nieobecny radny RM
Tobiasz Świniarski oraz radna RM Mariola Turek, którzy uspra'w'edliwili swoją
chwilową nieobecność.
Uchwała Nr XXXIX/378/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 29
grudnia 2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę
Sępólno Krajeńskie wkładów niepieniężnych w postaci kanalizacji sanitarnej
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do Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Sępólnie Krajeńskim stanowi
załącznik nr 47 do protokołu.

c) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z
dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za

gospodarowanie odpadami komunalnymi

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwa?ły radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w związku z niebilansowaniem się systemu
dotyczącego gospodarki odpadarni komunalnyrni z opłat pochodzących ze składki w
roku bieżącym związanych z niźszą składką niż ta, która powinna być, wynikająca z
przetargu, jak również, z niezbilansowaniem się systemu w roku przyszłym,
związanych z realizacją inwestycji dot. budowy PSZOK-a, to zgodnie art. 6r ust. 2da
ustawy o utrzymaniu czystości porządku w gminach, postanawia się o pokryciu
części kosztów gospodarowania odpadarni komunalnymi z dochodów własnych,
niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadarni komunalnymi,
poniewa?ż środki powstałe z opłat za gospodarowanie odpadarni komunalnymi są
niewystarczające na poki'ycie kosztów funkcjonowa?nia systemu.

Projekt uchwały został przedstawiony na Komisji Budżetu oraz Komisji Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego, gdzie został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz zarządził
głosowanie nad projektem uchwaly i poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w
protokole sesji.

Uchwała w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadarni
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za
gospodarowanie odpadarni komunalnyrni zostala przyjęta poprzez połączenie się
zdalnie z każdym radnym, następującyrni głosarni, tj:

za- 12 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymał się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 12 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 48 do protokołu.

Uchwała Nr XXXIX/379 /2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 29
grudnia 2021 roku w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania
odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi załącznik nr 49 do
protokołu.

d) sprzedaźy nieruchomości gruntowych połoźonych w Gminie Sępólno
Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformował, źe projekt uchwa?ły radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa
wyjaśnił, ze w projekcie niniejszej uchwały radni vv5rraża3ą zgodę na sprzedaż trzech
nieruchomości położonych na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie:
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- pierwsza nieruchomość położona jest w miejscowości Niechorzu, działka nr 25, o
powierzchni 100 m2 ,
- druga nieruchomość położona jest w miejscowości Wiśniewa, dzia?łka nr 23/6, o
powierzchni613 m2,
- trzecia nieruchomość położona jest w miejscowości Wiśniewa, działka nr 24/ 1, o
powierzchni915 m2.
Dodał, że księgi w'eczyste dla Gminy Sępólno Krajeńskie prowadzi Sąd Rejonowy w
Tucholi, Zarniejscowy Wydzia?ł Ksiąg Wieczystych w Sępólnie Krajeńskim.

Następnie Pan Kierownik wyjaśnił, że w przypadku nieruchomości połoźo,nej w
Niechorzu odbędzie się przetarg nieograniczony, ponieważ. występuje taka
możliwość, w przypadku nieruchomości w miejscowości Wiśniewa przetarg będzie
ograniczony dla dwóch sąsiadujących właścicieli dzia?łek z tymi nieruchomości
rolnyrni. Nadmienił, że pozytywną opinię wyraziły Rady Sołeckie Niechorza oraz
Wiśniewy, a takze Komisja Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz zarządził
głosowanie nad projektem uchwały i poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w
protokole sesji.

Uchwala w sprawie sprzeda0 nieruchomości gruntowych położonych w Gminie
Sępólno Krajeńskie została przyjęta poprzez połączenie się zdalnie z każdym
radnym, następującymi głosami, tj:

za- 12 radnych, przeciw - O radnych, wstrzyrna?ł się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 12 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 50 do protokołu.

Uchwała Nr XXXIX/380/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dńia 29
grudnia 2021 roku w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowych
położonych w Gminie Sępólno Krajeńskie stanowi załącznik nr 51 do
protokołu.

e) regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie
Gminy Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że projekt uchwały radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa wyjaśnił, że wraz z
projektem tej uchwały kończy się cały proces legislacyjny dotyczący regularninu
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie.
Doda?ł, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Pa?ństwowego Gospodarstwa
Wodnego Wody Polskie. Następnie Pan Dera za zgodą Przewodniczącego RM
odczyta?ł projekt uchwaly bez uzasadnienia. Wskazał, że w razie jakichkolwiek pytań
co do regularninu, na1e'zy kontaktować się z Panem Prezesem ZGK w Sępólnie
Krajeńskim, ponieważ do nich będzie należa?ła ta sprawa.

Projekt uchwa?ły zosta?ł pozytywnie zaopiniowa?ny przez Komisję Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego RM w Sępólnie Krajeńskim.
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Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zarnknąl dyskusję oraz zarządził
głosowanie nad projektem uchwały i poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w
protokole sesji.

Uchwa?ła w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na
terenie Gminy Sępólno Krajeńskie zosta?ła przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z
ka?żdym radnym, następującyrni głosa?rni, tj:

za- 12 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymał się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 12 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 52 do protokołu.

Uchwała Nr XXXIX/381 /2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 29
grudnia 2021 roku w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania
ścieków na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie stanowi załącznik nr 53 do
protokołu.

f) zmieniająca uchwałę w sprawie Statutu Gminy Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwaly radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Dariusz Wojta?nia Se]-cretarz Gminy Sępólno Krajeńskie przedstawił projekt
uchwały. Doda?ł, że ustawa o sarnorządzie gminnym stanowi, iż takie zapisy
powinny być niezależnie, czy grnina posiada Młodzieżową radę grniny lub Gminną
radę seniorów, dlatego w związku z powyższym dokonuje się odpowiedniej zmiany w
Statucie Gminy Sępólno Krajeńskie.

Projekt uchwa?ły uzyskał pozytywną opinię Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz zarządził
głosowanie nad projektem uchwały i poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w
protokole sesji.

Uchwa?ła zmieniająca uchwałę w sprawie Statutu Gminy Sępólno Krajeńskie została
przyjęta, poprzez połączenie się zdalnie z każdym radnym, następującymi głosarni,
tj:

za- 12 radnych, przeciw - O radnych, wstrzyrnał się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 12 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 54 do protokołu.

Uchwała Nr XXXIX/382/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Kraienskim z dnia 29
grudnia 2021 roku zmieniająca uchwałę w sprawie Statutu Gminy Sępólno
Krajeńskie stanowi załącznik nr 55 do protokołu.

g) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia ,,Programu Aktywności
Lokalnej dla Gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2019-2022"
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Przewodniczący RM poinformowa?ł, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Aleksandra Pacholczyk pracownik (środka Pomocy Społecznej w Sępólnie
Krajeńskim odczytała projekt uchwa?ły wraz z uzasadnieniem.

Projekt uchwały zostal przedstawiony na Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej
oraz na Komisji Budż.etu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim i został
zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabra?ł głosu, więc Przewodniczący RM za?rnkną?ł dyskusję oraz zarządził
głosowanie nad projektem uchwa?ły i poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w
protokole sesji.

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia ,,Prograrnu Aktywności Lokalnej
dla Gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2019-2022" została przy'ęta, poprzez
połączenie się zdalnie z każdym radnym, następującymi głosami, tj:

za- 12 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymał się - O radnych.
W chwili głosowa?nia obecnych było 12 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 56 do protokołu.

Uchwała Nr XX)aX/383/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 29
grudnia 2021 roku zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia ,,Programu
Aktywności Lokalnej dla Gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2019-
2022"stanowi załącznik nr 57 do protokołu.

Przewodniczący RM zamknął ten punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego,
dziękując za przygotowanie projektów uchwał.

Ad. 11 0dpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz informacje
Przewodniczącego Rady o udzielonych odpowiedziach w formie pisemnej na

interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji.

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że otrzymał odpowiedź na interpelację radnej RM
Lucyny Pająk w sprawie: czy możliwa jest interwencja w budowę światłowodów na
terenach wiejskich? Dodał, że odpowiedź otrzymala Pani radna, treść została
przesłana radnyrn, a także zosta?ła umieszczona w BIP, na stronie internetowej
gminy i na tablicy ogłoszeń tutejszego Urzędu, w związku z tym nie będzie
odczytana, chyba że radni sobie tego $czą. Sprzeciwu nie było.

Następnie Przewodniczący RM zarnkną?ł ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 12. Odpowiedzi na wolne wnioski.

Przewodniczący RM poprosił Pana Waldemara Stupałkowskiego Burmistrza Sępólna
Krajeńskiego o udzielenie odpowiedzi na wnioski zgłoszone na dzisiejszej sesji lub
wskazanie pracowników do udzielenia odpowiedzi.

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego wyjaśnił, że radny RM Zdzisław Grzeca oraz radny
RM Antoni Dolny wnioskowali o ujęcie do II edycji Polskiego Ładu konkretnych
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inwestycji. Radny Grzeca wnioskował o kanalizację sa?nitarną, a radny Dolny
wnioskował o drogi. Nadmienił, że wszystkie wnioski, które Gmina będzie składać
do Polskiego Ładu zostaną przeanalizowane na poszczególnych komisjach. Będą
tam przedstawiane kryteria oraz możliwości poszczególnych rodzajów zadań. Dodał,
że dlatego tutaj na sesji nie padnie odpowiedź, czy wnioski te znajdą się, czy się nie
znajdą. Zwrócił uwagę na to, źe wnioski, które będą składane, aby uzyskały
wsparcie muszą być odpowiednio przygotowane. Przypomniał, że w swoim
sprawozdaniu wskazywal, że będzie chcial zasięgnąć opinii radnych, co do tego jakie
wnioski mają być złozone. Burmistrz Sępólna Krajeńskiego stwierdził, że
prawdopodobnie skorzysta z możliwości i zło,$ na 3 kategorie, czyli do 5 mln zł, do
30 mln zł i do 60 mln zł. Jednak trzeba mieć świadomość, że prawdopodobnie
będzie tak jak w I edycji, że nie na wszystkie wnioski grniny podostawa?ły, dlatego
trzeba wybrać takie wnioski, które będą miały najwi«;ksze szanse wsparcia realizacji
z Polskiego Ładu.

Następnie Burmistrz Sępólna Krajeńskiego wyjaśnił, że kolejny wniosek zło,$ł radny
RM Zdzisław Szwarc odnośnie Dziechowa. Wyjaśnił, że na razie nie ma wyłonionego
wykonawcy, poniewa?ż nie jest jeszcze ogłoszonego przetargu na miejsce rekreacji.
Gmina jest na etapie sporządzania specyfikacji. Z chwilą rozstrzygnięcia przetargu
radni.zostaną poinformowani.

Ponadto Burmistrz Sępólna Krajeńskiego odniósł się do drugiego wniosku złożonego
przez radnego RM Zdzisława Szwarca, który dotyczył pytania, kto udziela
informacji do mediów. Wskazał, źe to Burmistrz jest odpowiedzialny za udzielanie
wszelkiego rodzaju informacji do mediów chyba, że upoważni do tego odpowiednie
osoby w Urzędzie, które wtedy w imieniu Gminy ta?kich informacji udzielają. W
zadanyrn pytaniu prawdopodobnie chodziło o to dlaczego w informacjach nie jest
podane konkretnie, że 150 tys. zł zostało przeznaczone na drogi, dokładnie na jakie
dokumentacje. Stwierdził, że nie przypomina sobie, aby było jakiekolwiek pytanie o
dokumentacje na drogi, natomiast udzielił kilka informacji związanych z projektem
budżetu. Dodał, że projekt budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie jest to ogromny
dokument i udzielając takiej informacji nie jest się w stanie wymienić każdej pozycji,
która znalazła się w wydatkach majątkowych i dodatkowo rozpisania ich na
poszczególne elementy. Wskazal, że jeżeli jest pytanie o budżet na kolejny rok, to
informuje o głównych założeniach, jakie są dochody, wydatki, jaki jest deficyt, jakie
jest zadłużenie oraz o sprawach inwestycji, gdzie poinformował, że znalazło się 26
pozycji inwestycyjnych, w tym też wydat]-ci na drogi, oświatę. Dodał, że zwracał
główną uwagę, na to że jest jedna z większych inwestycji, czyli budowa przedszkola.
Burmistrz nadmienił, że za chwilę ten dokument stanie się jawny. Ponadto w
zalączniku jest wypisane konkretnie, że 150 tys. zł zostało rozpisane na drogi, na
dokumentacje, o których mówił radny Szwarc, czyli droga w Dziechowie 30 tys. zł,
droga w Trzcianach 40 tys. zł, ulica Bajkowa 40 tys. zł i ulica Więcborska 40 tys. zł.
Jeszcze raz podkreślił, że nigdy w wywiadach nie było konkretnego pytania o ten
fragment inwestycji, tylko ogólnie jakie grnina na przyszły rok planuje wydatki
majątkowe. Dodatkowo nie wie o jakie media chodzi, ponieważ udzielał informacji
zarówno do Radia Weekend jak i do gazet, bo w ten sposób zawsze prezentowany
jest projekt budżetu, żeby mieszkańcy mieli ogólny pogląd.

Następnie Burmistrz Sępólna Krajeńskiego przypomniał, że radny RM Antoni Dolny
wnioskował do komisji, która zapewne zajmie się wnioskiem w sprawie drogi na
Włościbórz-Włościbórek-Trzciany.
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Burmistrz Sępólna Krajeńskiego wyznaczył Sekretarza Gminy do udzielenia
odpowiedzi na wnioski zgłoszone przez Panią Ewę Czeszewską Sołtysa Sołectwa
Skarpa.

Pan Dariusz Wojtania Sekretarz Gminy wskazał, że pierwszy wniosek dotyczył
rozszerzenia możliwości pełnienia przez Panią Sołtys nadzoru nad pracownikiem w
ra?mach prac interwencyjnych. Wskazał, że pracodawca jest zobowiqany, żeby
sprawować taki nadzór i w sensie formalnym nie może się tego nadzoru zrzec, czy
przekazać innym osobom. Natomiast jest zawsze możliwość współpracy ta?kiej, ze
Pani Sołtys na bieżąco będzie patrzeć jak te prace są wykonywa?ne. Dodał, że
odpowiedź zostanie udzielona pisemnie, natomiast współpraca jest jak najbardziej
możliwa, ponieważ Pani Sołtys będąc na miejscu zawsze może zobaczyć, czy te prace
są prawidłowo wykonywane.

Następnie Sekretarz Gminy odniósł się do drugiego ponowionego wniosku Pani
Sołtys, który dotyczył tego jak odpowiadać mieszkańcom. Wskazał, że wniosek w
za?kresie przeprowadzenia szkolenia zostaje rozpatrzony negatywnie, poniewa'#
mieszkańcom przekazuje się zawsze prawdziwe informacje.

Głos zabral radny RM Janusz Tomas, który w imieniu Klubu Przymierza zgłosił
wniosek do Burmistrza, aby w styczniu odpowiednio Komisja Budżetu i Komisja
Rolna przy5rzala się zarobkom, czy uposa?żeniom sołtysów i przewodniczących, aby
podnieść relatywnie tej grupie społecznej, która wykonuje swoje zadania.

Głos zabrała Pani Ewa Czeszewska Sołtys Sołectwa Skarpa, która odniosła się
udzielonej odpowiedzi na wniosek o szkolenie. Wskaza?ła, że skoro w protokole
kominiarskim wyszły nieprawidłowości z prawem budowlanym, a Pan Burmistrz
odpowiedział, że świetlica jest dostosowana do wymogów prawa budowlanego, to czy
to było mówienie prawdy, skoro mieszka?ńcom mówi tylko i wyłącznie prawdę?

Następnie Pani Sołtys Skarpy odniosła się do wniosku dotyczącego nadzoru
pełnionego przez sołtysa nad pracownikiem prac interwencyjnych. Wskazała, że to
nie ona wymyśliła, tylko pracownik grniny napisał, ze cyt. ,,mozliwe jest zatrudrtienie
osoby rca prace iritertuencyjne, ale wi$e się to ze sprawowaniem bezpośredriiego i
stałego nadzoru przez Panią Sołtys". Stwierdziła, że pracownik gminy nakazuje je5
bezpośredni i sta?ły nadzór nad pracownikiem. Wskazała, że skoro nie ma
uprawnień, to powinno się takie uprawnienia uzyskać, żeby móc spełnić wyrnogi
pracownika grniny. Nadmieniła, że takie wskazanie dosta?ła na piśmie, chyba że żle
to interpretuje. Pismo jest z podpisem Pana Dery z upowa;żnienia Pana Burmistrza.
Pod]-creśliła, że nie chce kwestionować decyzji pracownika grninnego.

Głos ponownie zabrał Sel-cretarz Gminy, który wyjaśnił, że jeżeli chodzi o nadzór nad
pracownikiem, to tak jak wcześniej było już powiedziane, że zawsze pracodawca
jest odpowiedzialny za nadzór nad pracownikiem ale jest możliwa współpraca z
Panią Sołtys, poniewa;ż jest na miejscu i może te prace nadzorować. Dodał, że
można się zawsze porozumieć, jeżeli będzie odpowiedni pracownik i będzie
określony zakres prac, to zasady współpracy można ustalić.

Pan Dariusz Wojtania jeszcze raz podkreślił, że wniosek w sprawie przeprowadzenia
szkolenia zosta?ł rozpatrzony negatywnie. Przypomniał, że na poprzedniej sesji jak i
teraz ponawia możliwość przybycia do gabinetu lub do referatu, który zajmuje się
merytorycznie tą sprawą celem wyjaśnienia. Doda?ł, że sesja nie jest odpowiednim
miejscem, aby szukać dokumentacji i wysuwać argumenty odnośnie tej sprawy. Nie
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chciałby przerzucać się na słowa w tym momencie, ale chciałby za?łatwić problemy,
które są możliwe do wyjaśnienia lub do załatwienia.

Przewodniczący RM ponownie udzielił głosu Pani Sołtys zwracając uwagę na
merytoryczną i zwięzłą wypowiedź.

Pani Sołtys Sołectwa Skarpa stwierdziła, ;>e nie uzyskała odpowiedzi na pytanie, bo
Sekretarz nie odpowiedział. Zapytała, czy to jest uczciwe w stosunku do
mieszkańców, do sołtysa i rady sołeckiej, jeżeli protokół kominiarski wskazuje na
nieprawidłowości z prawem budowlanym, a Pan Burmistrz pisze, źe wszystko jest w
porządku. Wskazała, że zdaje sobie sprawę, źe dostała takie zaproszenie ale osobą,
która odpowiada za gminę, za to co się w niej dzieje, za te wszystkie odpowiedzi jest
Pan Burmistrz, który często się pod tyrni wnioskarni podpisuje. Dodała, źe chcia?ła
rozmawiać z Panem Burmistrzem ale niestety nie uzyskała takiej moźliwości i nie
będzie dzisiaj dyskutować, poniewa?ż są pisma, do których nie wie jak się
dostosować, czego przykładem jest pismo dotyczące zatrudnienia pracownika z
którego wynika, że jeżeli sołtys zadeklaruje, źe będzie sprawować nadzór, to wtedy
gmina zatrudni pracownika. Podkreśliła, że grnina stawia ją przez faktem
dokonanym i nie ma innego wyboru, bo nie może zadeklarować, że jako sołtys
obejmie nadzór, bo nie ma takich uprawnień, czyli gmina nie zatrudni pracownika.
Jeszcze raz wskazała, że jako sołtys nie podejmie takiego stanowiska, bo nie ma
takich uprawnień, bo w mocy ma to tylko osoba odpowiedzialna za gminę.

Dodała, że zastanawia się nad tym, dlaczego pisze te wszystkie wnioski i stara się
poprawić byt mieszka?ńcom, źeby promować gminę, jeżeli gmina na każ,de wnioski
odpowiada negatywnie albo odpowiada tak, żeby zablokować wszystko.
Przypómniała, że tak samo było z wycinką drzewa, gdzie 1,5 roku wnioskowała o
wycinkę drzewa, które zagra?ża?ło $ciu mieszkańców, kiedy przy dłuższym terminie
zajęło by moźe trzy miesiące lub pół roku.

Jeszcze raz Przewodniczący RM poprosił, aby było merytorycznie i zwięźle.

Pani Sołtys stwierdziła, źe jest to merytoryczne. Przypomniała, że Sołectwo Skarpa
również le$ w Gminie Sępólno Krajeńskie.

Głos zabrał Sekretarz Gminy, który stwierdził, że przekazywane informacje, są
informacjarni cząstkowymi, ponieważ nie jest w stanie omówić całości sprawy,
dlatego ponowił zaproszenie, bo będzie to najlepsza forma, aby w większym
wymiarze te sprawy omówić. Wskazał, że jeżeli Pani Sołtys nie skorzysta z
zaproszenia to odpowiedź będzie pisemna na pytania, które zostały przedstawione
również dzisiaj w swoim wniosku. Jeszcze raz podkreślił, źe najlepszą formą będzie
jednak spotkanie i teraz nie nale0 tego tematu przeciągać.

Przewodniczący RM poprosił Panią Sołtys, aby skorzystała z tego co zaproponował
P an S e kret ar z.

Ponownie głos zabrała Pani Sołtys Czeszewska, która stwierdziła ze reprezentuje
Sołectwo Ska?rpa i ka?żdy wniosek, który napisała jest w imieniu mieszkańców i są
one dostępne publicznie. Dodała, źe skoro publicznie wnioskuje na sesji, to
chcia?łaby publicznej odpowiedzi, ponieważ nie ma żadnych tajemnic przed
mieszkańcarni, ponieważ ich reprezentuje.

Przewodniczący RM poinformował, że wpłynęła odpowiedż na wniosek zgłoszony na
sesji wrześniowej w sprawie usprawnienia ruchu samochodowego - wyjazdu z ul.
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Nowy Rynek na drogę krajową lub zamontowania świateł inteligentnych. Dodał, że
odpowiedż zosta?ła przesłana radnyrn, tak więc nie będzie czytana, chyba że radni
tego sobie ?czą. Nikt nie zgłosił sprzeciwu. Odpowiedż sta?nowi załącznik nr 58 do
protokołu.

Następnie Przewodniczący RM zarnknJ ten punkt i przeszedł do kolejnego punktu
porządku obrad.

Ad. 13.Zakończenie sesji

Głos zabrał Burmistrz Sępólna Krajeńskiego Pan Waldemar Stupa?łkowski, który
podziękowa?ł Wysokiej Radzie za przyjęcie budżetu na rok 2022. Dodał, że jest to
ważny dokument, który pozvvala grninie i wszystkim mieszkańcom pattzeć z
optymizmem na zbliżający się nieuchronnie Nowy Rok. Wskazał, ze jak wiadomo
jest wiele niewiadomych, które pewnie będą miały duze oddzialywanie na realizację
zadań, lecz Gmina Sępólno Krajeńskie ma uchwalony budz,et, w związku z tyrn
można śmialo przystąpić do działania. Burmistrz Sępólna Krajeńskiego podziękowal
Przewodniczącemu Rady, Przewodniczącym poszczególnych Komisji oraz wszystkim
radnym za wniesione uwagi do budżetu, żeby go mimo tych wielu potrzeb spiąć i w
miarę wszystkie uwzględnić i uchwalić.

Na zakończenie podziękował w imieniu własnyrn oraz pracowników wszystkim
mieszkańcom, przyjaciołom, znajomyrn, instytucjom, przedsiębiorstwom za .$czenia
Bożonarodzeniowe, które dotarły do gminy.

Ponadto zło$ł wszystkim mieszkańcom ,?czenia szczęśliwego Nowego Roku, a
przede wszystkim dużo zdrowia, spełnienia marzeń, realizacji zamierzeń i wielu
sukcesów w Nowym 2022 roku.

Głos zabra?ł radny RM Antoni Dolny, który zło;:ł podziękowa?nie dla Powiatu.
Wskaza?ł, że mieszkańcy spostrzegają powiat bardzo pozytywnie z tytułu budowy
dróg jakie były po nawałnicy. Podziękowania skierowa?ł do Pana Starosty, Zastępcy,
pozostałych pracowników, Pa?na Eckerta oraz do wszystkich ludzi dobrej woli, którzy
zaangażowali się w budowę dróg po nawa?łnicy. Nadmienił, że taka pozytywna
opinia jest spostrzegana mimo zadłużenia powiatu, to powiat zaciągnął kredyt i
budowa?ł drogi. Wskazal, że ma duże nadzieje, że teraz Pan Burmistrz skorzysta z
Polskiego Ładu, ponieważ trochę zaprzepaścił sprawę po nawałnicy, gdzie można
było otrzymać 80o/o dofinansowania. Dodał, że teraz gdy z Polskiego Ładu można
uzyskać 95o/o to czas najwyższy, aby Burmistrz stanął na wysokości zadania i
polskie wsie uzbroił w drogi dojazdowe do posesji w technologii asfaltowej.

Pan Franciszek Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w
imieniu radnych Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim i własnym zło$ł
podziękowania za :§czenia wigilijno-noworoczne nadesłane do biura Rady Miejskiej
oraz przekazane osobiście. Z okazji zbliżającego się 2022 roku wszystkim
Mieszkańcom Gminy Sępólno Krajeńskie ?czył, aby ka;żdy nadchodzący dzień
dostarcza?ł energii i optymizmu do realizacji nowych wyzwań, wniósł nadzieję na
pomyślną przyszłość oraz obfitował w szczęście i zdrow'e.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej godz. 12.40, w związku z wyczerpaniem
porządku obrad zamla?iął sesj«; Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim wypowiadając
słowa ,,Zarnyka?rn XXXIX sesję Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim".
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Na tym protokół zakończono.

Sępólno Krajeńskie, dnia 17 stycznia 2022r.

i
Obradom przewo.dniczył:
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inż. Franciszek Lesinski

Protokołowała:
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mgr Mirena.7rosina

Kierownik Referatu Organizacyjnego
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